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El 75è aniversari de redifici
històric ja té logotip
Tal com ja hem informat en anteriors ocasions, en motiu de la
celebració durant l'any 1998 del 75è aniversari de l'edifici històric
de l'Hospital es va convocar un concurs públic per a l'elaboració
del logotip que servís per projectar la imatge d'aquesta efemèride.
Al concurs es van presentar 64 dissenys, els quals van estar expo
sats a la Sala d'Actes de l'Hospital entre el 15 i el 30 de setembre.
El jurat el componien les persones següents:
Simó Calvo. Dissenyador gràfic i col.laborador de l'empresa Ava
lanche, que assessora la Fundació en aspectes de comunicació i

imatge des de 1993.
Pere Cornellas. Fotògraf i coordinador tècnic del Servei d'Imatge
de l'Ajuntament de Granollers.
Roser Dolç. Diplomada en Infermeria de l'Hospital de Granollers
i aficionada a la pintura.
Vicenç Viaplana. Dissenyador i pintor de Granollers.
Gemma Carbonell. Directora de Recursos Humans de l'Hospital
de Granollers i membre de la Comissió per a la Celebració del

75è Aniversari.
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El guanyador del concurs, Ramon Bufí, va rebre el premi de mans
de Josep Pujadas, alcalde de Granollers i president de la Fundació

Hospital-Asil de Granollers, el dia 9 d'octubre passat, en el trans
curs d'un acte que va tenir lloc a la Sala d'Actes de l'Hospital.
Des del dBaB felicitem Ramon Bufí per aquest premi i transcri
vim a continuació un fragment de la memòria que acompanya el
disseny, en què l'autor fa una explicació sobre la composició que
va realitzar:
"Crec que el més característic de l'Hospital són les dues torres

sobre la porta principal, i basant-me en això les he integrat en
aquest logotip.
Aquesta esquematització de les torres forma una línia que puja des
de baix i dóna una sensació d'altura, i que a continuació forma les
torres i acaba amb el nombre set i el cinc, el qual porta el símbol
d'una creu per reforçar la idea de centre hospitalari":

dBaB

Entrevista amb
Presidenta del comitè d'empl
És una veterana delsindicalisme. Fagairebé20 anys
que s'hi dedica i encara téganes de continuar. A Pepi
Carzas, presidenta del Comitè d'Empresa de l'Hospital
de Granollers, Ii agradapensar que encara Ii queden
coses d'aquella Pepi contestatària i somiadora dels 18
anys, quan es vapresentar a les segones eleccions
sindicals que esfeien al nostrepaís.

Explica'ns la teva trajectòria
professional
Tenia 15 anys quan em vaig
incorporar a l'Hospital. D'això
en fa 24. Després de dos anys
treballant a la cuina, vaig deci
dir que el que m'agradava era

mantenir el contacte amb els
malalts. Per això em vaig fer
auxiliar d'infermeria, feina que
he fet fins avui i de la qual puc
dir que m'agradamolt.
Com a auxiliar d'infermeria he

passat pels serveis de Radiolo

gia, Medicina Interna, Obste
trícia i el Maternoinfantil.
Avui dia treballo a l'Àrea
Obstètrica.
Què és el que més t'agrada de
la teva feina?
Relacionar-me amb la gent,
ajudar els malalts en tot el que
puc.
1 el que menys?
Les tasques administratives.

Ja fa uns quants anys que
treballes a l'Hospital. Quins
canvis en destacaries?
Es evident que en aquests anys
s'han produit molts canvis,
però per a mi un dels més

impressionants és el creixe
ment de la plantilla, que s'ha
fet, com és lògic, en funció del
mateix creixement de l'Hospi
tal. Cal pensar, però, que quan
hi vaig arribar hi treballàvem al
voltant de 100 persones, i ara
hi treballem a la vora de les
1.000. Aquesta dada parla per
ella mateixa del gran canvi de
l'Hospital de Granollers. A
banda d'això, cal dir que els
canvis estructurals han estat

importants i han fet que el tre
ball de cadascú estigui molt
més ben definit i sigui més
especialitzat.
T'imaginaves fa 24 anys que
arribaries a ser presidenta del
Comitè d'Empresa?

No, no. Les primeres eleccions
sindicals al país es van fer uns
tres anys després de la meva

incorporació a l'Hospital.
Encara que ja era considerada
pels comandaments de l'època
com una noia contestatària i
revolucionària, no m'imagi
nava res d'això.
Des de quan et dediques a la

representació dels treballa
dors?
Des del 1978, any de les sego
nes eleccions sindicals.
Per què et vas interessar pel
sindicalisme?
Perquè creia en la necessitat

que els treballadors havien de
tenir més suport. Potser està
molt estesa la idea, certament
limitada, sobre la utilitat d'un
comitè d'empresa. Sempre es

pensa en aquest òrgan de
representació com el que ser

veix únicament per resoldre els
problemes laborals, petits o

grans, dels treballadors, per rei
vindicar els seus drets i aconse

guir que es respectin. Això és
així, però la funció del comitè
també és fer una valoració glo
bal de la situació laboral dels
professionals que treballen a

l'Hospital, i tractar de millo
rar-la. I, de vegades, la millor
manera de fer-ho no és
l'enfrontamentni la reivindica
ció, sinó conèixer i utilitzar els
mecanismes que ens permeten
participar en les polítiques de
formació, de selecció, de
desenvolupament professional,
etc.

Quines funcions destacaries
del teu càrrec de presidenta
del Comitè d'Empresa?
Les funcions que tinc dintre
del Comitè són les mateixes

que les de qualsevol altre mem

bre d'aquest òrgan, tret de la
de representació a l'exterior i
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